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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till energi- och näringsminister Ebba Busch (KD)

2023/24:60 Uran i kommande mineralstrategi 

Sverigedemokraterna är ett gruvvänligt parti och ser positivt på att regeringen 
påbörjat arbetet med att främja gruvindustrin i Sverige. Detta arbete har i närtid 
synliggjorts genom till exempel Ebba Buschs kommentarer i anslutning till att 
regeringen rev upp Bergsstatens beslut att stoppa en gruva i Storuman. Även i 
regeringens budget framgick detta tydligt, och i utgiftsområde 24, Näringsliv, 
gick att läsa följande: 

”Regeringen avser vidare att ta fram en ny mineralstrategi för att säkra inhemsk 
metallproduktion i en förändrad geopolitisk kontext. Strategin kommer att vara 
vägledande för hur regeringen framgent ska arbeta för att stärka och utveckla 
svensk mineralnäring och hela gruvklustret.”

En mineralstrategi kan fylla en viktig roll för att stärka förutsättningarna för 
näringen och i förlängningen bidra till Sveriges självförsörjningsgrad. Den 
exakta utformningen av strategin återstår att se men redan nu vill 
Sverigedemokraterna understryka behovet av att inkludera uran. Vi har alltid 
motsatt oss uranförbudet och välkomnade att Romina Pourmokhtari öppnade 
upp för framtida uranbrytning i Sverige. Förhoppningsvis kan vi snart avskaffa 
förbudet, och då det är tanken tycks det naturligt att inkludera uran i 
mineralstrategin redan från början. 

Med anledning av det ovanstående önskar jag fråga energi- och näringsminister 
Ebba Busch följande:

  

Avser ministern att verka för att inkludera uran i den kommande 
mineralstrategin? 

………………………………………

Tobias Andersson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-02
Besvaras senast
2023-10-11 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


